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ZAPISNIK SA 25. SJEDNICE UO BS PGŽ  

 

Rijeka, 29.svibnja 2020. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

 

1. Miljenko Butković – predsjednik 

2. Sandro Gulja - podpredsjednik 

3. Dino Blečić - član 

4. Vjekoslav Matetić - član 

5. Dean Klarić - član 

6. Damir Jasić - član 

7. Slobodan Marelja-Bošnjak - član 

8. Ivan Sušanj – član 

9. Franko Karlović - član 

 

Odsutni: 

1. Renata Ševerdija – član 

2. Davor Ćuška – član 

 

 

D N E V N I  R E D 

 

1. Usvajanje Zapisnika sa 24. Sjednice UO BS PGŽ 

 

2. Nastavak natjecanja u županijskim i nacionalnim ligama  

 

2.1. Termini i sistem natjecanja 

2.2. Liječnički pregledi  

2.3. Upit Sportske komisije 

 

3. Potraživanje BS PGŽ prema klubovima  

 

3.1.  Likvidnost Saveza – mjere potpore za očuvanje radnih mjesta u sustavu športa SDUŠ-a 

3.2. Stanje računa 

3.3.  Dugovanje klubova 

3.4. Mjere za naplatu potraživanja 

 

4. Javne potrebe u sportu PGŽ  

 

4.1. Zajednica sportova PGŽ 

4.2. HBS ( camp)  

4.3. HEP d.d. 

4.4. Valamar Riviera d.d. 

4.5. Vodovod Žrnovnica 

 

5. Godišnjak BS PGŽ 2019.  
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6. Izbor dvaju (2) predstavnika u Skupštinu  ZS PGŽ – 2020.-2024.g  

 

7. Izbor i proglašenje najuspješnijih pojedinaca, ekipa i sportskih djelatnika u boćanju 2019. godine 

 

7.1.  Prijedlog Sportske komisije  

7.1.  Termin, mjesto održavanja proglašenja, gosti, troškovi  

 

8.  Aktualno 

 

Sjednica UO BS PGŽ je započela u 18.20 sati u prostorijama  boćarskog centra Podvežica (velika sala). Sjednicu je 

otvorio i vodio predsjednik Saveza, Miljenko Butković. 

Ad.1.  Usvajanje zapisnika sa 24. sjednice UO BS PGŽ 

Zapisnik sa sjednice po ustaljenoj praksi dostavljen je svim članovima UO putem elektronske pošte i kako nije bilo 

primjedbi, konstatira se da je zapisnik prihvaćen. 

 

Ad.2.  Nastavak natjecanja u županijskim i nacionalnim ligama 

Ad.2.1. Termini i sistem natjecanja 

 

D. Blečić je izvijestio prisutne sa odlukama koje je IO HBS-a donio na svojoj sjednici vezano za nastavak 

natjecanja u Hrvatskim boćarskim ligama pod ingerencijom HBS-a za sezonu 2019./20.  

Početak natjecanja u 2. HBL i 3. HBL je 13./14.06.2020. Final four za seniore igrati će se u Rijeci u BC Podvežica 

dana 20.-21.06.2020., a završnica Hrvatske ženske lige igrati će se u Labinu od 27. do 28.06.2020. Promjena je i u 

završnici HJBL, gdje će samo prvoplasirana ekipa Sjeverne skupine, a to su juniori Sv. Jakov iz Jadranova, nastupiti 

u finalnom dvoboju u Zadru protiv selekcije Dubrovačko neretvanske županije. 

Izvijestio je i o promjenama vezane uz Hrvatske boćarske lige koje se odnose na igranje pojedinih disciplina 

u nastavku prvenstva te da je Sportska komisija PGŽ donijela odluku da se te promjene primjene i na županijske 

lige. 

Blečić prenosi odluke IO HBS-a vezano za reorganizaciju HBL liga. U planu je da se druge sezone igra 1.HBL-

sjever i 1.HBL-jug. Svaku ligu bi sačinjavalo po osam (8) ekipa. 2.HBL-e bi ostale dvije (2)  kao i do sada, dok bi 

3.HBL-e ostale četiri (4). To bi trebalo biti prijelazno razdoblje od sezonu-dve, kada bi se opet trebala vratiti 

jedinstvena 1.HBL. 

Također, upoznao je prisutne sa svim prijedlozima koje su članovi Sportske komisije PGŽ-e donijeli na 

sastanku održanim 25.svibnja 2020. a u svezi nastavka natjecanja županijskih liga za sezonu 2019./2020. 

Nakon kraće rasprave prisutnih članova o samom terminu početka natjecanja liga pod ingerencijom BS PGŽ-

e te sistemu natjecanja svi prijedlozi Sportske komisije PGŽ-e jednoglasno su prihvaćeni.  

Tako županijske i međuopćinske lige PGŽ-e započinju s natjecanjem 05.06.2020. u skraćenom obliku 

odnosno odigravanje preostalih kola do 50% utakmica u sezoni 2019/2020. Nakon toga napravit će se tablica te bi 

četiri (4) prvoplasirane ekipe nastavile s natjecanjem u doigravanju za prvaka/prvakinja tzv. play off. Iz regularnog 

dijela sezone se prenose bodovi iz međusobnih susreta te četiri ekipe u novu tablicu doigravanja. U doigravanju za 

prvaka/prvakinja, domaćin u susretu bila bi ona ekipa koja je bila gost u regularnom dijelu.  

Blečić izvješćuje članove i o mogućnosti reorganizacija županijskih liga po prijedlogu Sportske komisije PGŽ 

za sezonu 2020./2021. Uvela bi se još jedna 2. županijska liga, te bi tako od nove sezone bile dvije (2) županijske 

lige - istok i zapad. 

Podsjeća da UO BS PGŽ treba donijeti odluku prihvaća ili ne prihvaća reorganizaciju županijskih liga odnosno 

promjenu u sustavu natjecanja u županijskim ligama te da je Središnji držani ured za šport (SDUŠ) dozvolio svim 
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 nacionalnim savezima da mogu mijenjati sustav natjecanja kako bi se prilagodili nastaloj situaciji s pandemijom 

koronavirusa. 

Predsjednik Saveza izvješćuje prisutne da prema čl.35 Statuta UO BS PGŽ „rješava pitanja koja nisu 

predviđena ovim statutom, s tim što o tome izvještava Skupštinu na njenoj narednoj sjednici“ te daje na glasanje 

reorganizaciju županijskih liga po prijedlogu Sportske komisije PGŽ-e. 

Prijedlog o reorganizaciji županijskih liga jednoglasno je prihvaćen s napomenom da se na 

idućoj sjednici Skupštine članove Skupštine informira o donesenoj odluci. 

 

Ad.2.2. Liječnički pregledi 

 M.Butković izvijestio je prisutne da je postignut dogovor između BS PGŽ-e i Zajednice sportova PGŽ-e oko 

obavljanja liječničkih pregleda po povoljnijim uvjetima. Za osobe koje se rade prvu registraciju u BS PGŽ priloženi 

uvjeti ne vrijede. Detaljnije informacije oko obavljanja istih u prilogu ovog Zapisnika. Tajnicu se obvezuje da obavijesti 

klubove o samim detaljima putem objave na stranicama Saveza i elektroničkom poštom. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 

2.3. Upit Sportske komisije 

Tajnica izvješćuje prisutne da je Sportska komisija PGŽ-e na svom prvom sastanku održanim 09.03.2020. 

zatražila odobrenje UO BS PGŽ-e da budu nadležni odnosno da daje prijedloge vezane uz liga natjecanja pod 

ingerencijom BS PGŽ ukoliko pandemija koronavirusa (COVID_19) ponovo eskalira. Konačno prihvaćanje ili ne 

prihvaćanje prijedloga Sportske komisije daje UO BS PGŽ. 

Prijedlog Sportske komisije je jednoglasno prihvaćen. 

 

Ad.3. Potraživanje BS PGŽ prema klubovima  

 

Ad.3.1.  Likvidnost Saveza – mjere potpore za očuvanje radnih mjesta u sustavu športa SDUŠ-a 

 

 Likvidnost Saveza s pojavom pandemije koronavirusa postao je upitan zbog nemogućnosti naplate 

potraživanja od strane klubova koji imaju nepodmirene obveze prema Savezu te zbog odluke ZS PGŽ-e o obustavi 

davanja ugovorenih financijskih sredstava. No u susret je izašla Vlada RH i Središnji državni ured za sport (SDUŠ) s 

mjerama potpore za očuvanje radnih mjesta u sustavu sporta pogođenih koronavirusom COVID-19. Naš Savez 

prijavio se za dobivanje tih mjera potpora te su nam iste i odobrene za ožujak, travanj i svibanj 2020. u ukupnom 

iznosu od 5.625,00 kn. 

 

Ad.3.2. Stanje računa 

 

 Tajnica je izvjestila prisutne o stanju financija Saveza na bankovnom računu i u blagajni na dan 25.svibnja 

2020.g. te o budućim rashodima Saveza koje predstoje. Stanje računa u banci: 23.571,75 kn, novac u blagajni: 

1.796,02 kn 

 

Ad.3.3.  Dugovanje klubova 

 

 Tajnica izvještava prisutne o trenutnom dugovanju klubova prema Savezu na ime klupskih članarina za 

sezonu 2019./2020. te ono iznosi 7.970,00 kn.  

 

3.4. Mjere za naplatu potraživanja 

 Predsjednik ukazuje na problem nepostojanja adekvatne mjere za naplatu potraživanja od strane našeg 

Saveza prema klubovima koji su pod ingerencijom HBS-a. S jedne strane HBS pritišće županijske Saveze da plate 
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 svoje financijske obveze prema njima, a s druge strane Savez nailazi na problem naplate tih istih potraživanja od 

svojih klubova. Problem se javlja jer se klubovi ne pridržavaju zadanih rokova za plaćanje pojedinih obveza. 

Predsjednik Saveza daje prijedlog da naši članovi u IO HBS-a malo raspitaju na sljedećoj sjednici IO HBS-a, na koji 

način privolit klubove koji su pod ingerencijom HBS-a da svoje obveze, koje imaju prema BS PGŽ-e, ispunjavaju na 

vrijeme. Također apelira da se priupita HBS šta je s dijelom namjenskih sredstava prikupljenih od osobnih članarina, 

koja su namjenski preusmjeruju u rad s mladima, a zbog mogućih neispunjena zacrtanih planova od strane 

županijskih Saveza zbog trenutnih okolnosti s korona virusom, neće se moći isplaćivati za dane programe žup.Saveza.  

 D.Blečić izvješćuje prisutne da je HBS upoznat s problemom neplaćanja klubova koji su pod njihovom 

ingerencijom, te da će tajnica HBS stupit u kontakt s županijskim Savezima i da će se na nivou HBS-a pronaći 

modalitet budućih plaćanja obveza klubova, kao npr. promjena rokova potraživanja, smanjenju pojedinih 

članarina/kotizacija za novu sezonu i tome slično.  

Članovi UO jednoglasno su se složili s prijedlogom predsjednika Saveza oko pronalaženja mjere za 

naplatu potraživanja od klubova te da je očuvanje likvidnosti Saveza na prvom mjestu kao i radno 

mjesto tajnice. 

Ad.4. Javne potrebe u sportu PGŽ  

4.1. Zajednica sportova PGŽ 

Predsjednik izvješćuje prisutne da je Savez ove godine prema Zajednici sportova PGŽ (ZS PGŽ) prijavio s 12 programa 

za zadovoljenje javnih potreba u sportu, te da je ZS PGŽ odobrila namjenska sredstva u ukupnom iznosu od 

127.000,00 kn, te da su ugovori potpisani. Međutim zbog pandemije s korona virusom Županija je zabranila ZS PGŽ 

isplatu sredstava prema Savezima. Također, na prijedlog ZS PGŽ, potpisan je anex ugovora s županijskim 

instruktorom u svezi vršenja usluga trenažnog procesa za boćarice i boćare početnike. Sredstva za žup.instruktora 

za mjesec ožujak, travanj i svibanj neće biti isplaćena jer se zbog „lock down-a“ kompletnog gospodarstva države 

nije niti moglo ništa odrađivati. No, ZS PGŽ dozvoliti će Savezima da većinu sredstava, po ugovorima koji se neće 

moći realizirati, prenamijeni odnosno da kroz ta sredstva pomogne klubovima u vidu smanjenja kotizacije ili 

sufinanciranju liječničkih pregleda. U najavi je drugi javni poziv za prijavu programa javnih potreba u sportu ZS PGŽ 

gdje će se Savez moći kandidirati kroz dva programa: Nabava sportske opreme i rad s mlađim dobnim kategorijama.  

 

4.2. HBS ( camp)  

Stav članova UO je da ukoliko situacija sa epidemijom bude povoljnija, te ukoliko se stvore uvjeti za normalno 

održavanje kampa, da se kamp za početnike svakako održi.  

 

4.3. HEP d.d. 

Predsjednik izvješćuje da je HEP objavio natječaj za dodjelu donacija ustanovama, udrugama i drugim organizacijama 

civilnog društva u 2020. godini „Svjetlo na zajedničkom putu“ i da se Savez kandidirao. Međutim iz tehničkih razloga 

naša kandidatura je eliminirana.  

 

4.4. Valamar Riviera d.d. 

Također, Savez se kandidirao i na natječaj Valamar Riviere, no još uvijek se očekuju povratne informacije same 

kandidature. 

 

4.5. Vodovod Žrnovnica 

Kandidatura Saveza na natječaj od strane Vodovoda Žrnovnica je prihvaćena te se očekuje da će odobrena sredstva 

uskoro biti i isplaćena. 
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Ad.5.  Godišnjak „Boćanje u PGŽ 2019“  

 

 Tajnica Saveza informirala je prisutne da je godišnjak kompletiran odnosno da je grafička priprema gotova i  

spreman za tiskanje. Napominje da je potrebno tiskati najmanje 330 kom (format A4) kako bi svi klubovi dobili po 5 

kom godišnjaka. Sadržaj je proširen u odnosu na prošle godišnjake, obuhvaćeni su rezultati svih zimskih liga odigranih 

u sezoni 2019./2020. Cijena tiska po dobivenoj ponudi tiskare „Sušak“ iznosi 25,50 kn/kom + PDV odnosno 31,85 kn 

(330 kom koštalo bi 10.510,50 kn ) 

 Predsjednik napominje da trenutno Savez nema dovoljno sredstava za realizaciju ovog programa, međutim 

ukoliko financijska situacija Saveza bude povoljna godišnjak će se moći tiskati.  

 Blečić predlaže da se godišnjak objavi digitalno na službenim stranicama Saveza, a da se kod obračuna za 

novu sezonu klubovima ne naplaćuje 100,00 kn za idući godišnjak 2020. 

 Članovi UO su se zahvalili tajnici na uloženom trudu i vremenu koje je trebalo uložiti kako bi sam godišnjak 

bio kvalitetno napravljen te su jednoglasno podržali koncept godišnjaka i odobrili objavu digitalnog 

formata na službenim stranicama Saveza. 

Ad.6. Izbor dvaju (2) predstavnika u Skupštinu  ZS PGŽ – 2020.-2024.g  

 Predsjednik informira članove da su do sada predstavnici našeg Saveza u Skupštini ZS PGŽ bili: Miljenko 

Butković, koji je ujedno i član IO ZS PGŽ, te bivši tajnik Saveza, gosp. Sanjin Linić. Kontaktirao je s gosp. Linićem 

međutim on više nema volje da i dalje bude predstavnik u Skupštini ZS PGŽ. Nakon kraćeg obrazloženja situacije u 

samoj ZS PGŽ predlaže da uz njega drugi novi predstavnik bude tajnica BS PGŽ, Nives Jelovica. Svi prisutni članovi 

jednoglasno su podržali dani prijedlog. 

Ad.7. Izbor i proglašenje najuspješnijih pojedinaca, ekipa i sportskih djelatnika u boćanju 2019. godine 

7.1.  Prijedlog Sportske komisije  

 Sportska komisija PGŽ je  pregledala sve rezultate boćara i boćarica BS PGŽ i dala očitovanje u svezi izbora 

najboljih po kategorijama. Tajnica je ukratko pročitala taj prijedlog. Članovi su jednoglasno podržali dani 

prijedlog sportske komisije. 

 

7.1.  Termin, mjesto održavanja proglašenja, gosti, troškovi  

Predsjednik daje prijedlog da se ceremonija proglašenja najuspješnijih pojedinaca, ekipa i sportskih djelatnika u 

boćanju za 2019. obavi na otvorenom prostoru u sklopu boćarskog kluba kroz narednih mjesec-dva. Nakon kraće 

rasprave odlučeno da se pokuša pronaći adekvatno rješenje za održavanje ceremonije proglašenja na području 

općine Novi Vinodolski, te da se o budućem događaju obavijesti načelnik općine Novi Vinodolski.  

 

Ad.8. Razno 

 

 D.Blečić u ime sportske komisije HBS izvještava ukratko prisutne o mjerama koje su donesene o načinu 

izvođenja utakmica u vrijeme epidemije korona virusa. Također, traži da se odluči o visini naknade za pet povjerenika 

županijskih liga PGŽ u sezoni 2019./2020.  

Nakon kraće rasprave između članova UO jednoglasno je odlučeno je da se povjerenicima liga isplati 50% 

od punog iznosa za sezonu 2019./2020. 

 

 S.Marelja izvješćuje da je u ime sportske komisije upućen upit prema HBS u svezi mogućeg održavanja 

prvenstva Hrvatske za juniore i juniorke te kadete. Povratno je dobiven odgovor da će se na idućem IO HBS dati na 
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 raspravu prijedlog o mogućnosti organizacije PH za mlađe dobne kategorije u skraćenom obliku. Također, informira 

prisutne da će se prije samog nastavka prvenstva održati sastanak sa sucima i educirati ih o načinu održavanja 

utakmica i mjerama kojih se moraju svi sudionici utakmice pridržavati. 

 

 S.Gulja izvješćuje da ga je kontaktirala tajnica Zajednice sportova Umaga koja je inače participirala na 

programe koji se financiraju iz proračuna Europske unije (EU). Izvjestila ga je da je u završnoj fazi za dobivanje 

samih sredstava koja su namjenska za školovanje kadrova koje želi preusmjeriti izobrazbu budućih trenera boćanja. 

Pošto je na području Istarske županije malo kandidata, predlaže da se lista kandidata proširi na našu županiju uz 

suradnju s našim Savezom. 80% troškova samog obrazovanja pokrili bi se iz dobivenih sredstava EU. Ukoliko bude 

dovoljno kandidata raspisao bi se natječaj. 

 

 F.Karlović daje na znanje da će se tradicionalni boćarski turnir „Klana open“ 99% otkazati zbog nepovoljne 

situacije s pandemijom u okolnim državama i neizvjesnom daljnjom situacijom i mogućnošću pridržavanja svih 

epidemioloških mjera HZJZ (pošto se turnir održava na različitim mjestima) te zbog izuzetne teške situacije oko 

pronalaska sponzora za sam turnir. 

  

 Predsjednik te svi prisutni članovi UO čestitali su na kraju sastanka Dinu Blečiću novom predsjedniku Sportske 

komisije HBS, te mu zaželjeli uspješan rad. 

 

 

Sjednica UO BS PGŽ završila je s radom u 20:15 sati. 

 

Zapisnik sastavila: 

Nives Jelovica, 

tajnica BS PGŽ 
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